



**KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR  
NEGERI MELAKA.**

**KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA**

**SEBUTHARGA KHAS UNTUK KONTRAKTOR BUMIPUTERA**

Sebutharga ini terbuka kepada Kontraktor-Kontraktor Bumiputera yang layak dan berdaftar dalam kod bidang yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut :-

BIL	BUTIR-BUTIR SEBUTHARGA	KELAYAKAN	BUTIR-BUTIR TAKLIMAT & LAWATAN TAPAK	TARIKH & WAKTU DOKUMEN DI JUAL	TEMPAT DOKUMEN DIJUAL DAN DIHANTAR	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1	<p><b>No. Sebutharga :</b> KPLB.SH.233/2019/MLK05</p> <p><b>Cadangan Menaiktaraf Jalan Perhubungan Desa di Perumahan Gen 2 Kampung Bukit Bulat, Dun Machap, Alor Gajah, Melaka.</b></p>	<p>i) <b>CIDB GRED : G1</b> ii) <b>KATEGORI : CE</b> KEJURUTERAAN AWAM</p> <p>iii) <b>PENGKHUSUSAN :</b></p> <p><b>CE01 &amp; CE21</b> PEMBINAAN JALAN DAN KERJA-KERJA KEJURUTERAAN AWAM <b>Taraf Bumiputera</b></p>	<p><b>Berkumpul di :</b> JEPERUN MACHAP</p> <p><b>Tarikh :</b> 5/2/2019 (Khamis)</p> <p><b>Jam :</b> 10.00 pagi <b>(KEHADIRAN WAJIB)</b></p>	<p><b>Tarikh dijual :</b> 3/5/2019 hingga 10/5/2019</p> <p><b>Waktu :</b> 9.00 pagi - 12.30t/hari 2.30 ptg - 4.30 ptg (Isnin- Khamis)</p> <p>9.00 pagi - 12.00t/hari 2.30 ptg - 4.30 ptg (Jumaat)</p>	<p><b>DIJUAL DAN DIHANTAR :</b> Pejabat KPLB Negeri Melaka, No. 2.1, 2.2 &amp; 2.3, Tingkat 2 Arked Hang Tuah, Jalan Hang Tuah, 75300 Melaka.</p> <p>Harga Dokumen <b>PERCUMA</b> <b>( DALAM BENTUK CD)</b></p>	<p><b>Tarikh tutup :</b> 10/5/2019 (Jumaat)</p> <p><b>Waktu :</b> Pada / Sebelum 12.00 t/hari</p>

**KEUTAMAAN AKAN DIBERIKAN KEPADA KONTRAKTOR TEMPATAN**

1	Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang menghadiri lawatan tapak dan yang sah sahaja. Untuk maksud ini <b>PEMILIK SYARIKAT</b> hendaklah membawa <b>SURAT PENDAFTARAN ASAL SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK)</b> oleh CIDB, <b>PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR</b> oleh CIDB dan <b>SIJIL TARAF BUMIPUTERA (STB)</b> oleh PKK semasa <b>lawatan tapak</b> dan <b>Pengambilan Dokumen Sebutharga</b> serta mengemukakan <b>Kad Pengenalan</b> untuk pengesahan oleh Pegawai KPLB yang bertugas.
2	Lawatan tapak adalah <b>DIWAJIBKAN</b> . Wakil syarikat adalah <b>TIDAK DIBENARKAN</b> untuk menghadiri <b>lawatan tapak</b> dan <b>pengambilan dokumen</b> . Hanya <b>PEMILIK SYARIKAT</b> yang <b>DIBENARKAN</b> menghadiri <b>lawatan tapak</b> dan <b>pengambilan dokumen</b> dengan mengemukakan <b>Kad Pengenalan</b> untuk pengesahan. Kegagalan mematuhi arahan ini mengakibatkan pihak tuan tidak dibenarkan menvertai tawaran sebutharga ini
3	Dokumen Sebutharga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut di atas.
4	Dokumen Sebutharga yang telah disempurnakan hendaklah di masukkan ke dalam sampul surat berlakri ke dalam Peti Tawaran <b>di alamat seperti di atas</b> .
5	Dokumen Sebutharga yang lewat diterima <b>tidak akan dipertimbangkan</b> .